
 

 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι στην παρούσα φάση  
βρίσκονται σε εξέλιξη οι πρωτοβουλίες που έχουν αναληφθεί με στόχο τη στρατηγική 
ανάπτυξη της εταιρείας. Παραμένει προτεραιότητα της παρούσας κυβέρνησης η δη-
μιουργία ενός ισχυρού, βιώσιμου οικοσυστήματος αμυντικών βιομηχανιών που θα επι-
τρέψει την ουσιαστική συμμετοχή του στην αύξηση του Ακαθάριστου Εθνικού Προϊό-
ντος. 

Κατά τα λοιπά αρμόδιο να σας απαντήσει είναι το συνερωτώμενο Υπουργείο 
Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών. 

 

 ΝΙΚΟΛΑΟΣ - ΓΕΩΡΓΙΟΣ Σ. ΔΕΝΔΙΑΣ 
 ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 

 

ΠΡΟΣ: ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
Δνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου ΓΡΑΦΕΙΟ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗΣ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ 
Τμήμα Ερωτήσεων ΤΜΗΜΑ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ 

 e-mail: nomgkbe@mod.mil.gr 
ΚΟΙΝ.: Βουλευτή κ. Ευάγγελο Αποστολάκη 

Βουλευτή κ. Αλέξανδρο - Χρήστο 
Αυλωνίτη 
Βουλευτή κα Καλλιόπη Βέττα 
Βουλευτή κ. Γεώργιο Γαβρήλο 
Βουλευτή κ. Μίλτο Ζαμπάρα 
Βουλευτή κα Νίνα Κασιμάτη 
Βουλευτή κα Κυριακή Μάλαμα 
Βουλευτή κ. Κωνσταντίνο Μπάρκα 
Βουλευτή κ. Θεόφιλο Ξανθόπουλο 
Βουλευτή κ. Γεώργιο Παπαηλιού 
Βουλευτή κα Παναγιού Πούλου 
Βουλευτή κ. Ιωάννη Σαρακιώτη 
Βουλευτή κα Ραλλία Χρηστίδου 
Βουλευτή κ. Γεώργιο Ψυχογιό 

Φ.900α/6594/19547 
Αθήνα, 18 Οκτωβρίου 2024 

 

ΥΠΕΘΑ/Γραφείο ΥΕΘΑ 
ΥΠΕΘΑ/Γραφείο ΥΦΕΘΑ 
ΥΠΕΘΑ/ Γραφείο ΓΓ 
ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ 

 ΥΠΕΘΑ/ΔΝΣΗ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ 
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑΣ 
ΚΑΙ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ/ 
Τμήμα Κοινοβουλευτικού Ελέγχου 

  
ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος 

  
ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 6594/09-09-2024 της Βουλής των Ελλήνων 
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